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Concept verslag van de Algemene Vergadering van  
2 april 2015, aanvang 19.30 uur in Hotel De Valk te Franeker 
 
Aanwezig hoofdbestuur: 

 S. Saakstra, voorzitter 

 S. Groustra, penningmeester 

 T. Dijkstra, wedstrijdzaken 

 A. Breeuwsma, verenigingen en federaties 
Aanwezig bondsbureau: 

 G. Faber, bondsdirecteur 

 T. van der Meulen 

 N. Adema-Houthuijse (notulist) 

 M. Osinga (notulist) 
Aanwezige ereleden: 

 S. Saakstra 

 W. Brouwer 

 P. Groenendijk 

 E. Vogels 

 T. Piersma 

 T. Prins 
Aanwezig PC bestuur: 

 J. Westra, tevens erelid 

 J. van der Veen 

 J. Bosgra 

 Th. Bakker 
Aanwezige genodigden: 

 T. Boomstra 

 G.A. de Boer 

 R. Lammers 

 Bestuur St. Kaatsmuseum 
 
Verenigingen: 
Amsterdam, Arum, Berltsum, Bitgum, Bolsward, Broeksterwâld, Cornwerd, Damwâld, Deinum, 
Dongjum, Dronryp, Dronten, Easterein, Easterlittens, Ee, Exmorra, Ferwert, Folsgare, Franeker, 
Goenga, Goutum, Grou, Harlingen, Heerenveen, Hilversum, Hommerts-Jutrijp, Huizum, Húns, IJlst, 
Ingelum, Jelsum-Koarnjum-Britsum, Kimswerd, Leeuwarden, Lekkum, Lollum-Waaksens, Makkum, 
Mantgum, Marsum, Menaam, Minnertsga, Oude Bildtzijl, Pingjum, Raerd, Reahus-Turns, Ried, 
Schalsum, Schingen-Slappeterp, Sexbierum-Pietersbierum, Sneek, St. Annaparochie, St. 
Jacobiparochie, Stiens, Tzum, Tzummarum, Weidum, Wergea, Wijnaldum, Winsum, Witmarsum, 
Wiuwert-Britswert, Wommels, Workum en Zurich 
 
Federaties: 
Barradeel e.o., Littenseradiel, Mid Fryslân, Wunseradiel/Bolsward/Workum 
 
Afwezig m.k.: 
Buitenpost, Dokkum, Niawier-Metslawier-Oosternijkerk, Scharnegoutum, Schettens-Longerhouw en 
St. Nicolaasga. 
 
Er zijn drieënzestig verenigingen aanwezig en vier federaties. Zes verenigingen hadden zich 
afgemeld. Drieënzestig verenigingen vertegenwoordigen honderdenzeventig stemmen van de in totaal 
honderdenvijftien verenigingen. 
 
1. OPENING  
De voorzitter dhr. S. Saakstra opent om half acht de vergadering en verwelkomt de leden, 
verenigingen & federaties, de kaderleden, de ereleden, de leden van de Koninklijke Permanente 
Commissie, de heren De Boer en R. Lammers, de genodigden, de pers en alle andere 
belangstellenden. 
 
De voorzitter wil graag terugblikken op zijn periode als hoofdbestuurslid, maar ook vooruitkijken. 
Financieel is de KNKB gezond, maar als we kijken naar de ledenaantallen en deelname aan 
wedstrijden (ook ledenpartijen), zien we dat het beetje bij beetje afneemt.  
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Om de ledenaantallen en de deelname aan wedstrijden te behouden, moeten we ‘oars-tinke’. Dit is 
een aanslag op onze tradities en op onze traditionele denkwijze. Tradities moet men ter discussie 
durven stellen, zolang de identiteit en de ziel van de sport maar overeind blijft staan. 
Vanuit deze gedachte zijn wij als KNKB gestart met verschillende veranderingen. Niet alleen wij, maar 
ook op verenigingsniveau of bijvoorbeeld de Freule en PC met de kuipstoeltjes. 
We hebben het dan bijvoorbeeld over de verruiming van de mogelijkheden om aan 
afdelingswedstrijden deel te nemen. Over de ranking, waarbij we na twee jaar, dit jaar dicht bij de 
uiteindelijke vorm moeten komen. En over de regiowedstrijden, waarbij we dit jaar richting kortere 
wedstrijden en dichter bij huis kaatsen gaan. Dit alles moet bijdragen om als kaatser langer actief te 
blijven. 
 
2. MEDEDELINGEN EN INGEKOMEN STUKKEN 
Ingekomen: 
Er is bericht van verhindering ontvangen van; 
- bestuurslid stichting Kaatsmuseum dhr. F. Dijkstra 
- erelid dhr. K. Vellinga 
 
De VVK vraagt de vergadering toestemming tot spreekrecht. De vergadering heeft geen bezwaar. 
 
Mededelingen: 
Contributiebeleid 
Mevr. A. Breeuwsma is sinds 2014 bezig met een werkgroep. Zij zoeken naar een oplossing voor de 
hoogte van de contributie. Het doel is om 1 januari 2016 dit nieuwe contributiebeleid in te laten gaan. 
Het voorstel zal dus op de najaars AV van 2015 ingediend worden. 
 
De vereniging Amsterdam vraagt zich af wie de belanghebbenden zijn. Zij vinden dat ieder individueel 
lid van de KNKB hetzelfde bedrag moet betalen. 
 
De vereniging Stiens zegt dat zij veel vrijwilligers hebben die geen betalende leden zijn. Ze willen dit 
graag zo houden. 
 
Kaatshandschoen 
Er zijn nieuwe aanpassingen aan de kaatshandschoen voor de heren senioren gedaan. Er is geen 
achterleertje meer. De vingers van de nap zijn van 2,5 cm naar 1,5 cm gegaan. De stiknaad zit nu 
hoger, direct onder de nap.  
Het doel is om het spelbeeld te veranderen, manipuleren tegen te gaan, slagkracht te verminderen en 
de controle te vergemakkelijken. 
Handhaving is erg belangrijk. We zijn blij dat er nieuwe wantencontroleurs bijgekomen zijn. 
 
Overleg kleine verenigingen 
Veel kleine verenigingen ervaren dezelfde problemen, daarom wil de KNKB graag in gesprek met 
deze verenigingen. Het is de bedoeling om de ervaringen en de problematiek te delen. Grotere 
verenigingen zijn uiteraard ook welkom op dit overleg. 
 
Wedstrijdstramien 2015 
Dhr. T. Dijkstra vertelt dat er in 2015 geëxperimenteerd gaat worden met een andere wedstrijdopzet. 
Speerpunten hierbij zijn: minder lange kaatsdagen, snellere wedstrijden, kaatsen op eigen niveau, 
kaatsen in de regio en meer hoogtepunten in het kaatsseizoen.  
Dit betekent voor de senioren categorieën op KNKB-niveau: 

 Hoofd- en eerste klas: 8 parturen (vrije formatie/d.e.l.) 

 Grand Slam (Heren/Dames): 12 parturen   

 Wijziging aanvangstijden hoofd- en eerste klasse 

 Invoeren 2e klas dames 
 
Daarnaast worden er nog een aantal wijzigingen doorgevoerd. 

 Keats-off bij de dames  

 4 regiowedstrijden  

 Vrije opslag bij de jeugd 

 Vereenvoudigde wedstrijdopzet t/m de categorieën jongens en meisjes 

 Experiment: Bij de Grand Slam in Dronrijp wordt de eerste omloop in drie perken gekaatst 

 3
de

 prijs bij 8 parturen afschaffen 
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Afschaffing 3
de

 prijs bij de dames 
Door de 3

de
 prijs af te schaffen, ontvangt nog steeds 25% van de deelnemers een prijs. Om de dames 

tegemoet te komen, blijft de verliezersronde bij de dames onbeperkt wedstrijden. 
Door de 3

de
 prijs af te schaffen krijgt de finale meer aandacht, is er een snellere wedstrijd en zijn er 

gelijke regels bij de dames- en herencategorie. 
 
Ranking 2015 
Naar aanleiding van de evaluaties eind 2014 in St. Annaparochie en Easterein zijn er wijzigingen in 
het rankingsysteem aangebracht.  
In 2015 zal er per partuur gerankt worden op basis van de vrije formatiewedstrijden. De periode wordt 
nu acht vrije formatiewedstrijden. De deelname aan de d.e.l. wedstrijden is ook op basis van de vrije 
formatie ranking. Tevens ontvangen de kaatsers bij afwezigheid en vervanging geen punten meer. 
 
Gestuurde loting 
Bij v.f. beperkt (dames & heren) 8 parturen, wordt er met wisselende tegenstanders gespeeld, conform 
schema. Bij meer dan 8 parturen worden de hoogst gerankte parturen per blokje van vier uitgezet.  
Bij v.f. onbeperkt worden de hoogst gerankte parturen per blokje van vier uitgezet. 
Bij d.e.l. beperkt en onbeperkt (dames & heren) is er vrije loting, maar wel op functie. 
 
De vereniging Dronryp is over het algemeen ingenomen met de stappen die er genomen zijn. Naar 
aanleiding van het ledenberaad hebben ze een telefoontje gehad over deelname aan een 
amendement om de derde prijs bij de dames te behouden. Hier hebben ze voor getekend. De dames 
zijn unaniem tegen het afschaffen van de derde prijs. Daar gaat de vereniging Dronryp in mee. 
De vereniging Sexbierum-Pietersbierum steunt ook de dames bij het behouden van de derde prijs. Als 
alles bij de dames en de heren gelijk getrokken moet worden, doen we dat dan ook bij het 
prijzengeld? 
De vereniging Stiens geeft aan dat het amendement niet ingeleverd mag worden. Toch vragen ze het 
hoofdbestuur om te luisteren naar de geluiden en dit jaar de derde prijs nog niet af te schaffen. 
Namens de dameskaatssters houden Marije Hiemstra en Imke van der Leest een pleidooi om de 
derde prijs bij de dames te behouden. Ze wilden in eerste instantie via een vereniging een 
amendement indienen. Helaas kan dit niet. Hieronder een opsomming van hun punten waarom zij 
vinden dat de derde prijs behouden moet worden. 

 De kaatser staat centraal. De dames willen kaatsen. Ze willen om de derde prijs kaatsen. Bij 
de dames kan een wedstrijd om de derde prijs net zo spectaculair zijn als een finale.  

 Het hoofdbestuur wil alles gelijk trekken met de mannen, maar dan is de verliezersronde bij de 
eerste klas wel in tegenstrijd. 

 De wedstrijddagen moeten korter. Als er geen derde prijs is, moeten de perken verlegd 
worden, dus kost dat meer tijd. 

 Als de derde prijs wordt afgeschaft, krijgen de dames 25 euro per punt. Dit betekent dat de 
verenigingen duurder uit zijn met twee prijzen à 25 euro per punt, dan 3 prijzen à 20 euro per 
punt. 

 Tot slot: het amendement is getekend door minimaal 36 verenigingen. 
 
Applaus voor beide dames. 
 
Dhr. T. Dijkstra zegt dat verenigingen de handen vrij krijgen om met hogere prijzen te komen. 
Dhr. S. Saakstra zegt dat een amendement alleen ingediend kan worden op een voorstel. Dit was 
geen voorstel. Toch wil hij een peiling houden bij de AV. Bijna alle verenigingen zijn voor. Daarom 
besluit het hoofdbestuur dit seizoen (2015) de derde prijs te behouden bij de dames. 
 
Keatswike 2018 
Dhr. S. Saakstra vertelt over de Keatswike 2018. Deze is in samenwerking met Culturele hoofdstad 
Leeuwarden, de KNKB en de Koninklijke P.C. en is van zaterdag 28 juli t/m zaterdag 4 augustus.  
in de Keatswike zullen verschillende activiteiten, NK’s en natuurlijk de PC plaatsvinden. 
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3. VERSLAG VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN 4 DECEMBER 2015 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 
 
4. VERANTWOORDING 2014 
Het jaarverslag  
Het jaarverslag 2014 wordt vastgesteld. 
 
Jaarrekening 2014  
Dhr. S. Groustra zegt dat het bijzonder is dat er weer een goedkeuring is voor zo’n kleine bond. 
Er is in 2016 geen geld vanuit het project ‘Samen naar een Veiliger Sportklimaat’ meer, want dat is 
niet gehonoreerd. 
 
De vereniging Dronryp zegt dat op bladzijde 22 de bondspas staat benoemd. In 2012 is deze 
ingevoerd. Daarna zijn er geen nieuwe pasjes meer uitgedeeld aan de nieuwe leden. Wie gebruikt de 
bondspas? Je hebt hem alleen nodig voor het opgeven van activiteiten. Dit gaat om maximaal 20% 
van de leden. De nieuwe leden hebben nu geen bondspas. Alle verenigingen krijgen in april een 
ledenlijst met alle bondsnummers en de jeugd heeft vrije toegang bij hoofdklasse wedstrijden. Er wordt 
€ 5000,- voor de bondspasjes uitgetrokken. Is dit wel nodig? 
De vereniging Amsterdam vraagt wanneer dhr. S. Groustra terug komt op het financieel ledenberaad. 
 
Dhr. S. Groustra roept het hoofdbestuur op om te kijken of de bondspas in de toekomst nog wel nodig 
is. Wellicht kan het anders. Hij komt later terug op het financieel ledenberaad. 
 
Het hoofdbestuur vraagt om decharge voor de jaarrekening. 
Dit wordt unaniem goedgekeurd. 
 
Het hoofdbestuur vraagt of het positieve resultaat toegevoegd mag worden aan de algemene reserve. 
Dit wordt eveneens unaniem goedgekeurd. 

 
5. VOORSTEL EENLINGENBELEID 
Mevr. A. Breeuwsma en dhr. Y. Wassenaar leggen het voorstel uit. 
De algemene ontwikkeling in de sport is dat sportverenigingen kampen met een dalend aantal leden. 
Door deze daling ontstaan er steeds meer kaatsers die alleen staan. De vereniging Dronryp met  
dhr. A. Tolsma heeft in 2013 een presentatie gehouden. Kinderen moeten zoveel mogelijk kunnen 
kaatsen. 
De reacties van verenigingen zijn door de werkgroep meegenomen om het voorstel samen te stellen. 
Uitgangspunten:  

 De eenling staat centraal 

 Meer verantwoordelijkheid kaats(st)er 

 Dicht bij het huidige reglement 

 Geldig voor de jeugdcategorieën 
Definitie: 

 Een kaats(st)er die voor zijn of haar huidige vereniging geen afdelingswedstrijden kan 
kaatsen, omdat er geen partuur van minimaal twee personen kan worden gevormd. 

Welke afdeling: 

 Een eenling kan voor een afdeling kaatsen aangrenzend aan zijn huidige postcode conform 
de gebiedsindeling KNKB. 

 Een eenling/vereniging dient zelf een andere vereniging te benaderen met het verzoek om bij 
hen te mogen kaatsen. 

Randvoorwaarden: 

 Je mag per seizoen maar voor één afdeling uitkomen.  

 Beide verenigingen moeten schriftelijk en ondertekend akkoord zijn.  

 In 2015 moet de eenling voor 1 mei aangeven voor welke vereniging wordt gekaatst.  
 
Mevr. A. Breeuwsma zegt dat ze minder strakke regelgeving willen en dat ze de verantwoordelijkheid 
bij de kaatser en de vereniging willen leggen. Dit wordt na één seizoen geëvalueerd. 
 
De vereniging Wergea vraagt wie bepaalt of er wel of niet een partuur van twee gevormd kan worden.  
Is de overschrijving als lid naar de vereniging of alleen voor de afdeling voor één jaar? 
De vereniging Dronryp vindt dat de eenling dan niet meer mee mag doen bij de ‘eigen’ vereniging en 
het hoofdbestuur moet akkoord geven. Het voorstel moet zodanig ingevoerd worden dat een 
commissie tijdens het seizoen onmiddellijk een wijziging door kan geven aan het hoofdbestuur. Citaat 
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uit de WIS IN: ‘Doel is om alle kinderen de kans te geven mee te doen aan afdelingswedstrijden’. 
Waarom dan niet meer parturen per afdeling bij een NK? 
De vereniging Makkum is voor het voorstel. Bij hen heeft dit al gespeeld. De kaatsers die niet kunnen 
kaatsen, moet wel kunnen kaatsen. 
De vereniging St. Annaparochie zegt dat ze in hun jaarvergadering positief waren over het voorstel, 
maar dat er wel goed toezicht op gehouden moet worden. Ze steunen wat Dronryp heeft gezegd. 
De vereniging Dongjum is tegen het eenlingenbeleid. Nu is de eenling het slachtoffer. Bij het nieuwe 
beleid, de balkeerder. Stel dat er twee zijn die echt niet met elkaar kunnen, is er dan ook een eenling? 
De vereniging Ried vraagt welke afdeling op de lijst komt. ‘Welke vereniging wint de Freule?’ 
De vereniging Kimswerd vraagt zich af of de mindere kaatser niet verdrongen wordt door dit beleid? 
De vereniging Huizum wil graag weten wat aangrenzend aan de postcode inhoudt. 
 
Dhr. Y. Wassenaar zegt dat de vereniging bepaalt of het een eenling is of niet. Hij moet lid worden van 
de andere vereniging en kan ook gewoon lid van de eigen vereniging blijven. De latende vereniging is 
niet uitgesloten van verdere afdelingswedstrijden, want als gedurende het seizoen een aantal kaatsers 
de opslag haalt, moeten die kunnen kaatsen. De keuze ligt bij de vereniging of ze iemand honoreren. 
Het bondsbureau voert het uit. De werkgroep is gedurende het seizoen beschikbaar. Ruziënde 
kaatsers zijn geen eenling. De verenigingen moeten zelf bepalen voor welke vereniging er gekaatst 
wordt. Aangrenzend is om je heen kijken. Er mag niet een andere vereniging tussen zitten. De 
onderliggende categorie telt gewoon mee. 
 
De vereniging Wergea vindt het een leuk initiatief. Het moet een jaar getest worden en dan volgend 
jaar beslissen of hier mee doorgegaan kan worden of niet.  
De vereniging Dronryp vindt dat de latende vereniging niet meer in die categorie mag deelnemen aan 
afdelingswedstrijden. Verder moet de KNKB niet te krampachtig omgaan met de regels. Als iemand 
z’n voet breekt halverwege het seizoen, moet de ander via het eenlingenbeleid nog ergens anders 
mee kunnen doen. 
 
Dhr. Y. Wassenaar zegt dat overschrijven noodzakelijk is in verband met de ledenadministratie. 
Mevr. A. Breeuwsma geeft aan dat de aanvragen voor 1 mei binnen moeten zijn, omdat de eerste 
afdelingswedstrijden begin mei al plaatsvinden. 
Dhr. Y. Wassenaar meldt dat je een vereniging niet kan schorsen, want het kan gebeuren dat twee 
kaatsers halverwege het seizoen de opslagafstand wel kunnen halen. 
Dhr. S. Saakstra zegt dat de aangrenzende postcode is aan de postcode zoals vermeld op de site bij 
de gebiedsindeling conform het kaatsreglement.  
Er zijn allemaal redenen te bedenken om nog niet te starten met het beleid, maar we gaan los met het 
beleid zoals het nu op papier staat. Mochten er dingen veranderd moeten worden, wordt dat 
geëvalueerd. 
 
Er wordt gestemd over het eenlingenbeleid. Op zes tegenstemmen en drie onthoudingen na, stemt 
iedereen voor het eenlingenbeleid. Het voorstel wordt aangenomen.  
 
6. VOORSTEL HUISVESTING BONDSBUREAU 
Dhr. S. Saakstra toont een vergelijking tussen Franeker en Heerenveen. 

Aspect Opmerking Voorkeur? 

Kosten Huidige prijs-kwaliteitsverhouding is erg hoog 
(Nog) geen 
Lijkt geen bepalende factor 

Personeel Kwaliteit werkomgeving is leidend Franeker (mits…..) 

Vrijwilligers 
Alles vindt plaats in Franeker – situatie zal niet 
wijzigen 

Geen factor van belang 

Verenigingen 
Interactie vindt plaats per mail/telefoon – situatie zal 
niet wijzigen 

Geen factor van belang 

Imago / uitstraling 
Plaats kantoor niet zeer bepalend. Toegevoegde 
waarde en zichtbaarheid van daadwerkelijke 
samenwerking wel! 

Heerenveen (voorlopig, omdat 
samenwerkingspartner concreter is) 

Kwaliteit 
dienstverlening 

Totaaloplossing (sportinhoud + bedrijfsvoering) maakt 
KNKB minder kwetsbaar  

Heerenveen 

Meerjaren-ambities 
van de KNKB 

Sport Fryslân is/wordt vliegwiel van ontwikkeling sport 
in Friesland. 

Heerenveen 
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Het Hoofdbestuur vraagt om instemming met: 
1. Nu kiezen voor Heerenveen 

- Samenwerking / verbinding versterken 
- Betere totaaloplossing 

2. Terugkeer naar Franeker voorbereiden 
- max. 2 jaar 
- Masterplan keatsen uitwerken 

3. Facilitaire en inhoudelijke samenwerkingsafspraken met Sport Fryslân maken 
 
De vereniging Dronryp vraagt waarom het bondsbureau eerst moet verhuizen naar Sport Fryslân. Wat 
is hier de toegevoegde waarde van? De praktische kosten lopen hierdoor hoog op, omdat je twee keer 
moet verhuizen. 
De vereniging Bitgum zegt dat de communicatie met de vrijwilligers digitaal kan. Kan dit ook niet met 
Sport Fryslân en het Cios? Wat is de samenwerking tot nu toe geweest? Is het niet mogelijk om te 
blijven zitten en dan zo snel mogelijk rechtstreeks naar Franeker voor een goede samenwerking met 
het kaatsmuseum en de PC. Daar horen jullie thuis. 
De vereniging Amsterdam zegt dat de vraagstelling niet helder is. We willen naar Franeker tenzij… 
Wat is de keuze? 
De vereniging Franeker wil het bondsbureau graag in Franeker hebben. De reiskosten zullen sterk 
afnemen en in Franeker staan voldoende panden vrij. In de afgelopen jaren is er genoeg tijd geweest 
om te netwerken. Vanaf nu kan het prima via de mail. Tevens wonen de meeste vrijwilligers dichter bij 
Franeker dan bij Heerenveen.  
De vereniging Sexbierum-Pietersbierum vraagt wat het voordeel is geweest van de samenwerking van 
de afgelopen vijf jaar. Hoe concreet is die samenwerking met Sport Fryslân? 
De vereniging St. Annaparochie zegt dat de voorzitter een aantal uitkomsten naar voren heeft 
gebracht. Hier is echter geen wegingsfactor bij gezet. Het is helder gesteld door de vereniging Bitgum; 
onze toekomst ligt in Franeker. Er is begrip om dit op een overwogen manier te doen, maar er moet 
niet getreuzeld worden. 
 
Dhr. S. Saakstra zegt dat het handig is om in het hetzelfde gebouw en omgeving te zitten met mensen 
die zich dagelijks bezighouden met sport. De meerwaarde van Sport Fryslân is dat er professionaliteit 
is op verschillende vlakken. Je kunt er terecht voor juridische vragen, vragen over gemeenten en 
financiën. Het maken van een begroting moet bij een organisatie onder gebracht worden. Bij Sport 
Fryslân zitten mensen met ervaring op dit gebied. Tevens is het handig om voor de ontwikkeling van 
het One Wall Handball bij het Cios te zitten. De contacten met Sport Fryslân en het Cios moeten eerst 
nog versterkt worden. Deze contacten zijn er al met de KPC en het kaatsmuseum. 
 
De reiskosten van de vrijwilligers veranderen niet veel, want de meeste vrijwilligers werken vanuit 
thuis. De reiskosten van het personeel spelen verhoudingsgewijs geen rol.  
De wegingsfactor van de uitkomsten van het huisvestingsonderzoek is persoonlijk. 
Voor de vereniging Amsterdam: we willen nu in Heerenveen blijven en dan over twee jaar naar 
Franeker. Dit is geen afstel, want er is concreet benoemd dat het bondsbureau binnen twee jaar naar 
Franeker gaat. De focus ligt op Franeker, maar daar moet huisvesting met meerwaarde voor de 
samenwerking gevonden worden. Het gaat er om dat het kaatsbolwerk inhoudelijk voorbereid kan 
worden. 
 
De vereniging Bitgum zegt dat het aantal leden daalt. Dit moet dicht bij huis aangepakt worden. Het 
bondsbureau moet binnen het jaar terug naar Franeker. 
De vereniging Dronryp heeft geen exacte inhoudelijke argumenten gehoord, dus het bondsbureau 
moet zo snel mogelijk naar Franeker. 
 
Er wordt gestemd over de huisvesting van het bondsbureau. Op negen tegenstemmen en zes 
onthoudingen na wordt het voorstel aangenomen. 
 



 Algemene Vergadering KNKB 2 april 2015  7 

 

7. VOORTGANG VERSTERKEN BONDSSTRUCTUUR 
Er is een werkgroep samengesteld. Deze is tot nu toe drie keer bij elkaar geweest. Wellicht komt er in 
november een voorstel. 
Tot nu toe is de denkrichting dat verbetering / versterking wordt gezocht via:  

 Verbetering uitvoeringskracht KNKB 

 Vergroten inbreng en betrokkenheid KNKB-verenigingen 
De kwaliteit dienstverlening vanuit het bondsbureau is al verbeterd. Nu wordt het tijd voor de volgende 
stappen. Dit moet gedaan worden door te kijken wat de KNKB nodig heeft aan werkgroepen, 
commissies, etc. Hier moeten clusters van gemaakt worden en dan moet dit vergeleken worden met 
wat er nu al is. Pas dan kunnen we zien of er ‘witte’ vlekken over blijven. 
Door deze stappen te volgen wil men komen tot de gewenste structuur. Dan moet er gekeken worden 
naar de gewenste competenties. Eventueel leidt dit tot een andere invulling of een aanvulling van 
bemensing van het bondsbureau en werkgroepen. 
 
De denkrichting in hoofdlijnen is: 

 2x per jaar regionale bijeenkomsten in 4 regio’s 

 Geen ledenberaden meer 

 1x per jaar AV 
 
8. RONDVRAAG 
De vereniging Bolsward meldt dat Foppe Slager van St. Jacobiparochie en Frans van der Houw erelid 
van Bolsward niet zijn vermeld bij de overledenen. 
De vereniging Workum vraagt of het al bekend is dat de winterstop van het voetbal wellicht wordt 
verlengd. Dit zou betekenen dat het voetbal meer gaat overlappen met het kaatsen. Dit ziet Workum 
als een bedreiging, omdat er dan minder kaatsers op het veld zullen staan. Hoe denkt de KNKB hier 
over? 
Dhr. G.Faber vertelt dat de vraag ook al op het ledenberaad aan de orde is geweest. Daarom is er 
contact geweest met de directeur van de competitie. Dit punt speelt volgens hem al 15 jaar, maar er is 
geen sprake van dat dit daadwerkelijk gaat gebeuren. 
De vereniging Wergea vraagt of er al data bekend zijn voor de regiowedstrijden.  
Dhr. G. Faber zegt dat de federaties de wedstrijden al verdeeld hebben. 
De vereniging Dronryp vraagt of er al meer bekend is over de FB Oranjewoud Cup. De evaluatie 
hiervan staat namelijk weer op de agenda. 
Dhr. G. Faber zegt dat er vandaag goed nieuws is binnen gekomen. De hoofdsponsor FB Oranjewoud 
heeft besloten wel geld beschikbaar te stellen. Dit betekent wel dat de eerste ronde wordt uitgesteld in 
verband met de nog te verrichten voorbereidingen. 

 
9. BESTUURSVERKIEZING 
Dhr. Tjeerd Dijkstra wordt opnieuw benoemd door applaus van de aanwezigen. 
Dhr. Wigle Sinnema vertelt over wat hij met het kaatsen heeft. Kaatsen is belangrijk voor Friesland, 
voor mij en voor iedereen hier. Thuiskomen van vakantie geeft een bepaald gevoel. De eerste 
kaatswedstrijd geeft ditzelfde gevoel. 
Door het applaus van de aanwezigen wordt dhr. W. Sinnema benoemd tot voorzitter van het 
hoofdbestuur. 
Dhr. Johannes Siegersma stelt zichzelf kort voor. Hij heeft 14 jaar in het bestuur van Berltsum gezeten 
en wil zich nu graag inzetten voor de bond. Hierbij richt hij zich met name op het One Wall. Door 
applaus wordt hij vervolgens door de aanwezigen benoemd tot hoofdbestuurslid, portefeuille One Wall 
Handball en Technische zaken. 
Dhr. Jan van Erve heeft al eerder gepresenteerd over de sponsorplannen. Hij merkt dat er goed werk 
wordt verricht door onder ander het commerciële platvorm onder leiding van dhr. D.J. van der Woud.  
Dhr. J. van Erve zegt dat hij een mening heeft, maar geen verstand van kaatsen. Er moet anders naar 
het kaatsen gekeken worden. Hoe kun je het nog beter op de kaart zetten? 
Door applaus van de aanwezigen wordt ook dhr. J. van Erve benoemd als hoofdbestuurslid. Vanaf 1 
juli 2015 neemt hij de portefeuille Commercie voor zijn rekening. 
 
Afscheid Sietze Groustra 
Dhr. S. Saakstra spreekt penningmeester dhr. Sietze Groustra toe. Hij zegt dat Sietze Groustra een 
man van de cijfers is, enorme expertise heeft en dat de zwarte cijfers zijn ‘drive’ zijn. De oud-
penningmeester wordt bedankt met het speldje ‘lid van verdienste’ voor de zes jaren die hij in het 
KNKB-hoofdbestuur heeft gezeten. Tevens krijgt hij nog een bloemetje van mevr. A. Breeuwsma. 
Ook dhr. S. Groustra zelf wil nog een dankwoordje doen. Hij noemt nog een aantal zaken door aan de 
hand van verschillende cijfers: Hij bedankt onder andere de mensen van het bondsbureau, de 
hoofdbestuursleden waarmee hij in het bestuur heeft gezeten en de verschillende bondsdirecteuren.  
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Afscheid Sipke Saakstra 
Dhr. T. Dijkstra spreekt scheidende voorzitter dhr. Sipke Saakstra toe. Op de AV op 1 april 2006 is 
Sipke in het hoofdbestuur gekomen. Eerst in de rol van secretaris, daarna Technische Zaken en vanaf 
25 november 2010 als voorzitter.  
Onder leiding van Sipke zijn de afgelopen jaren diverse dossiers gepasseerd, zowel op 
organisatorisch-, kaatstechnisch-, strategisch-, tactisch- als op operationeel niveau. Enkele 
voorbeelden hiervan zijn: 

 Het WK in 2012 

 De verzelfstandiging van het kaatsmuseum 

 De organisatie van de Fryske Olympiade in 2013 in Burgum 

 Het vinden van een nieuwe hoofdsponsor van de KNKB in FB Oranjewoud 

 De invoering van de ranking en de gestuurde loting 

Alle bestuursleden hebben Sipke ervaren als zeer gedreven, altijd op zoek naar vernieuwingen en 

innovaties, visie, vasthoudend, soms eigenzinnig, in het bezit van veel dossierkennis, een enorm 

netwerk in de kaatswereld en altijd inspirerend naar anderen om ‘out of the box’ te denken. Dit alles 

allemaal in het belang van de kaatsport in al haar geledingen en het vernieuwen van de kaatssport. 

 

Dhr. T. Dijkstra vraagt, in zijn rol als vice voorzitter van het bestuur van de KNKB, aan de vergadering 

om Sipke, voor zijn verdiensten in het belang van de kaatssport, te benoemen tot erelid van de KNKB. 

Dhr. S. Saakstra wordt door applaus benoemd tot erelid van de KNKB. 
 
Dhr. S. Saakstra zegt dat we het niet altijd met elkaar eens zijn geweest, maar we hebben maar één 
doel met elkaar. Toen ik in het hoofdbestuur kwam, heb ik gezegd dat het mooi is om aan die kant te 
staan. De uitdaging wilde ik aan gaan. En het was een geweldige uitdaging.  
Verder zijn er veel geschikte mensen aanwezig voor een zitting in het hoofdbestuur. Mensen, meld je 
aan! 
Nogmaals het samenwerken geeft energie. Het was dik in orde! 
 
10. SLUITING 
Dhr. T. Dijkstra sluit om elf uur de vergadering, bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en wenst 
allen wel thuis. 


